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Schriftelijke vragen 
ex Artikel 36 Reglement van Orde gemeenteraad Wassenaar 
 

 

Datum 4 mei 2022 Datum verzending: 24 mei 2022  
Uw kenmerk   Bijlage   
Ons zaaknummer  Z/22/064241/301690   
    
Onderwerp Geluidsoverlast van (te) laag vliegende vliegtuigen  

 
 

 
Geachte Raad, 

Door de fractie VVD, raadslid Nijman, zijn op 2 mei 2022 schriftelijke vragen gesteld, over 
geluidsoverlast van (te) laag vliegende vliegtuig. De beantwoording van deze vragen treft u 
hieronder aan. 

1. Bent u het met ons eens dat de geluidshinder van (te) laag vliegende vliegtuigen de laatste tijd 
sterk is toegenomen? En zo ja, kunt u aangeven waardoor dit wordt veroorzaakt? Er circuleren 
berichten over werkzaamheden (baangebruik), aangepaste routes en vlieghoogtes. Wij zien 
graag een nadere duiding.  

De afgelopen periode ontvangen wij signalen van inwoners dat geluidhinder van vliegtuigen in 
Wassenaar is toegenomen. Hierover is contact opgenomen met de Provincie Zuid-Holland en de 
Omgevingsdienst West Holland. De vliegroutes liggen vast, maar door bijvoorbeeld 
werkzaamheden aan de Aalsmeerbaan, wordt uitgeweken naar de Kaagbaan. De Kaagbaan is 
een hoofdroute waar Wassenaar mee te maken heeft. (gegevens over onderhoud zijn terug te 
vinden op https://bezoekbas.nl/ ) 
Wassenaar ligt buiten de geluidscontour. die worden vastgesteld gerelateerd aan het aantal 

dB’s. Binnen de contour zijn gemeenten aangesloten bij het overleg met Schiphol (56 

gemeenten en 4 provincies). Wassenaar valt buiten de contour en wordt indirect geïnformeerd. 
 

2. Klopt het dat laag vliegende vliegtuigen slecht zijn voor Natura2000 gebieden en het leefklimaat 
in Wassenaar?  
Vliegtuigen zijn vervuilend en dus ook voor Natura 2000 gebieden. 

3. Klopt het dat bij het aanpassen van routes of vlieghoogtes conform de geest van de nieuwe 
omgevingswet vooraf getoetst moet worden?  
Antwoord:  
Voor Schiphol zijn gemeenten niet het bevoegd gezag. Het toetsen aan Wet- en Regelgeving 
vindt op landelijk niveau plaats. 

 
4. Kunt u actie ondernemen richting Schiphol/LVNL/Ministerie van IenW met het verzoek de 

vliegroutes/hoogtes weer terug aan te passen cq de toestellen niet zo laag over Wassenaars 
grondgebied te laten vliegen? En hierover het gesprek aangaan met de betrokken instanties.  
zie antwoord 1 en 5. 
 

5. Kunt u z.s.m. starten met het objectief meten van de geluidshinder van vliegtuigen boven 

Wassenaars grondgebied?  
Antwoord: 
De gemeente wil betrokken zijn en op de hoogte blijven van ontwikkelingen rond Schiphol. 
Daarom is aan de Omgevingsdienst West Holland gevraagd de volgende werkzaamheden uit te 
voeren: 

• Algemene ondersteuning t.b.v. van het schipholdossiers waarbij de gemeente/de 
bestuurders van de gemeente worden geïnformeerd over ontwikkelingen op het 
schipholdossier.  

https://bezoekbas.nl/
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• Individuele ondersteuning voor het beantwoorden van vragen vanuit de burgers van de 

gemeente of vanuit het bestuur van de gemeente.  

Daarnaast willen wij net als omliggende gemeenten jaarlijks geluidmetingen laten uitvoeren, 

zodat overschrijdingen worden geregistreerd en gefundeerd bij Schiphol kunnen worden 
aangekaart. 

Het College wil nu een nulmeting laten doen over het geluid om het effect/impact van het 
verleggen van routes over de Kaagbaan over twee jaar te kunnen zien. 

6. Kunt u een inschatting geven van de kosten die hiermee gemoeid zijn en hoe dit, eventueel in 
samenwerking met de regio, kan worden vormgegeven? Kunt u aangeven hoe u de hiermee 
gemoeide kosten zou willen dekken (bijv. via de voorjaarsnota)?   
Antwoord: 
De totale kosten hiervoor zijn jaarlijks € 11.000 voor de diensten van de Omgevingsdienst West 

Holland en € 12.000 voor het permanent meten van vliegtuiggeluid. Dit wordt in de begroting 
van 2022 meegenomen. 

7. Wij hebben van bronnen vernomen dat indien er op Valkenhorst nog zou worden zweefgevlogen 
de vliegtuigen niet zo laag over Wassenaar zouden mogen vliegen. Kunt u dit bevestigen?  
Antwoord: 

Het antwoord op vraag 7 over zweefvliegen kan worden bevestigd. Twee jaar geleden zijn de 
start- en landingslicenties opgeheven en wordt er niet meer zweefgevlogen. Er is nog wel een 
corridor voor drones van Valkenhorst naar de kust. 

Info over Schiphol staat voor een ieder open en hiervoor zijn meldpunten. Meldpunt Bewoners 

Aanspreekpunt Schiphol (BAS) https://bezoekbas.nl/ . Hier staan ook rapportages en is te zien 
hoeveel meldingen zijn gedaan vanuit Wassenaar.  

Met vriendelijke groet, 
het college van burgemeester en wethouders, 
 

 
 

 
 

T.N. Kramer, drs. L.A. de Lange, 
gemeentesecretaris burgemeester 
 

Deze brief is digitaal vastgesteld. Hierdoor staat er geen fysieke handtekening in de brief. 
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